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Protokół nr XXXI 

Z obrad XXXI sesji Rady Gminy Michałowice odbytej w dniu 27 kwietnia 2021 roku w siedzibie Urzędu 

Gminy w Regułach przy ul. Aleja Powstańców Warszawy 1, w trybie zdalnym. 

Stan rady – 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Ad. pkt.1 

Przewodnicząca Pani Beata Rycerska powitała wszystkich uczestników sesji w trybie zdalnym. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie obecności radnych. 

OBECNY: 15 

NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, 

Katarzyna Parzyńska, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Pani Beata Rycerska poinformowała, że w sesji będzie uczestniczyło 15 radnych, w związku z czym rada może 

podejmować uchwały.  

Pani Wójt zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę 

Nr XXIII/269/2020 Rady Gminy Michałowice z dnia 16 września 2020 r. w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody Alei Drzew w Komorowie przy Alei Marii 

Dąbrowskiej. 

Przystąpiono do głosowania wniosku w sprawie rozszerzenia porządku obrad o projektu uchwały w sprawie 

zmieniająca Uchwałę Nr XXIII/269/2020 Rady Gminy Michałowice z dnia 16 września 2020 r. w sprawie 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody Alei Drzew w Komorowie 

przy Alei Marii Dąbrowskiej. 

Za przyjęciem   -  15 

Przeciw              -    0 

Wstrzymało się -   0 

Brak głosu          -   0 

Nieobecni           -   0 

Wyniki imienne:  

ZA (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Agnieszka Paradowska, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Wniosek został przyjęty.  

Pani Wójt zgłosiła drugi wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt stanowiska Rady Gminy 

Michałowice i Wójta Gminy Michałowice w sprawie informacji o wnioskach o zmianę planów miejscowych dla 

terenów Rezerwatu Przyrody Stawy Raszyńskie i jego otuliny w gminie Raszyn. 

Przystąpiono do głosowania wniosku w sprawie rozszerzenia porządku obrad o projekt stanowiska Rady 

Gminy Michałowice i Wójta Gminy Michałowice w sprawie informacji o wnioskach o zmianę planów 

miejscowych dla terenów Rezerwatu Przyrody Stawy Raszyńskie i jego otuliny w gminie Raszyn. 

Za przyjęciem   -  15 

Przeciw              -    0 

Wstrzymało się -   0 

Brak głosu          -   0 

Nieobecni           -   0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Agnieszka Paradowska, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Wniosek został przyjęty.  

Wobec zgłoszonych wniosków, porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1. Sprawy porządkowe. 

2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Michałowice. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu, 

2) zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zamieszkanych, 

3) przyjęcia „Gminnego programu osłonowego, pozwalającego na obniżenie zobowiązań 

związanych z kosztami mieszkaniowymi na lata 2021-2024”, 

4) zmieniająca Uchwałę Nr XXIII/269/2020 Rady Gminy Michałowice z dnia 16 września 2020 r. w 

sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody Alei 

Drzew w Komorowie przy Alei Marii Dąbrowskiej. 

4. Stanowisko Rady Gminy Michałowice i Wójta Gminy Michałowice w sprawie informacji o wnioskach o 

zmianę planów miejscowych dla terenów Rezerwatu Przyrody Stawy Raszyńskie i jego otuliny w gminie 

Raszyn. 

5. Informacje i komunikaty Wójta Gminy. 

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady Gminy. 

7. Sprawy wniesione. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem porządku obrad XXXI sesji Rady Gminy Michałowice z 

autopoprawką. 

Za przyjęciem   -   15 

Przeciw              -     0 

Wstrzymało się -    0 

Brak głosu          -    0 

Nieobecni           -    0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Agnieszka Paradowska, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Porządek obrad XXXI sesji Rady Gminy Michałowice z autopoprawką został przyjęty. 

Ad. pkt 2  

Pani Beata Rycerska poinformowała, iż projekt protokołu z XXX sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w 

biurze rady oraz przesłany radnym drogą mailową. Zapytała o uwagi do treści. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XXX sesji Rady Gminy 

Michałowice. 

Za przyjęciem   -   15 

Przeciw              -     0 

Wstrzymało się -    0 

Brak głosu          -    0 
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Nieobecni           -    0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Agnieszka Paradowska, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Protokół z XXX sesji Rady Gminy Michałowice został przyjęty. 

Ad. pkt 3.1 

Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pruszkowskiemu. 

Pani Wójt poinformowała, że pomoc finansowa jest związana z budową ciągu pieszo-rowerowego w drodze 

powiatowej ul. Sokołowskiej w Sokołowie i Pęcicach. Inwestycja stanowi kolejny etap rozwoju infrastruktury 

rowerowej na terenie gminy. Umożliwi mieszkańcom Sokołowa i Pęcic lepszą komunikację z innymi 

miejscowościami gminy oraz zwiększy komfort i bezpieczeństwo pieszych i rowerzystów.  

Pani Joanna Domańska w imieniu Pani Wójt zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej, polegającą na 

zmianie: „ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2019 r. poz. 869 z późn. zm.)” na  

„ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2021 r. poz. 305)”. Wyjaśniła, że projekt 

był przygotowany przed ogłoszeniem tekstu jednolitego.  

Pan Jarosław Hirny-Budka przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej poinformował, że 

opinia komisji była pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.  

Pani Joanna Kowalczyk przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia komisji była 

pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” –  0 głosów. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu z autopoprawką.  

Za przyjęciem   -   15 

Przeciw              -     0 

Wstrzymało się -    0 

Brak głosu          -    0 

Nieobecni           -    0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Agnieszka Paradowska, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Uchwała Nr XXXI/351/2021 stanowi załącznik do protokołu.     

Ad. pkt 3.2    

Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zamieszkanych.  

Pani Wójt zgłosiła autopoprawkę w formie pisemnej, która stanowi załącznik do protokołu.  

Pan Rafał Raczyński poinformował, że przedkładany projekt uchwały ma na celu aktualizację stosowanych 

dotychczas zwolnień, poprzez skierowanie ich do wszystkich grup mieszkańców o których mówi art. 6k ust. 4 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Według tego projektu przewidywane jest:  

- utrzymanie całkowitego zwolnienia z opłaty dla właścicieli nieruchomości, w części gospodarstw w których 

dochód nie przekracza kryterium dochodowego tj. kwoty 701,00 zł. na osobę samotnie gospodarującą i 528,00 

zł. na osobę w rodzinie, 



 

4 

 

- wprowadzenie częściowego zwolnienia na poziomie 50 % dla właścicieli nieruchomości w których dochód nie 

przekracza kryterium dochodowego 1.402,00 zł na osobę samotnie gospodarującą i 1.056,00 zł na osobę w 

rodzinie, 

- wprowadzenie częściowego zwolnienia dla rodzin wielodzietnych na poziomie 50 %.  

Pan Jarosław Hirny-Budka przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej poinformował, że 

projekt uchwały w wersji bez autopoprawki Pani Wójt otrzymał: „za” – 3 głosy, „przeciw” – 3 głosy, 

„wstrzymało się” – 1 głos.  

Pani Joanna Kowalczyk przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że dla projektu uchwały z 

autopoprawką opinia komisji była pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 

głosów. 

Pan Marek Biskot przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poinformował, że opinia komisji była 

pozytywna: „za” – 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 1 głos.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 

zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zamieszkanych z 

autopoprawką.   

Za przyjęciem   -   15 

Przeciw              -     0 

Wstrzymało się -    0 

Brak głosu          -    0 

Nieobecni           -    0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Agnieszka Paradowska, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Uchwała Nr XXXI/352/2021 stanowi załącznik do protokołu.         

Ad. pkt 3.3 

Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego, 

pozwalającego na obniżenie zobowiązań związanych z kosztami mieszkaniowymi na lata 2021-2024”.  

Pani Wójt wyjaśniła, że uchwała dotyczy szerokiego okresu czasowego, ponieważ doskonale wkomponowała 

się w zadania określone w Programie Polityki Senioralnej na lata 2021-2024, w konsekwencji jest uchwałą na 

taki okres czasu. 

Pani Iwona Radzimirska poinformowała, że celem programu jest wsparcie mieszkańców, dla których 

ponoszenie kosztów mieszkaniowych stanowi nadmierne obciążenie ze względu na sytuację życiową lub 

dochodową. Przedstawiany projekt uchwały pozwoli na objęcie dodatkowej grupy mieszkańców wsparciem. 

Pomoc będzie przyznawana osobom spełniającym określone w programie kryterium dochodowe, które 

zostało określone na poziomie 300 % dla gospodarstw domowych osób 60 plus oraz do 500 % dla 

gospodarstw domowych osób z niepełnosprawnościami. Wartość programu na rok 2021 określa się na 

poziomie 74.500,00 zł.   

Pan Marek Biskot przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poinformował, że opinia komisji była 

pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

Pani Joanna Kowalczyk przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia komisji była 

pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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Wobec braku pytań i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 

przyjęcia „Gminnego programu osłonowego, pozwalającego na obniżenie zobowiązań związanych z 

kosztami mieszkaniowymi na lata 2021-2024”. 

Za przyjęciem   -   14 

Przeciw              -     0 

Wstrzymało się -    0 

Brak głosu          -    1 

Nieobecni           -    0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Paradowska  

Uchwała Nr XXXI/353/2021 stanowi załącznik do protokołu.        

Ad. pkt 3.4 

Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXIII/269/2020 Rady 

Gminy Michałowice z dnia 16 września 2020 r. w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych na pomniku przyrody Alei Drzew w Komorowie przy Alei Marii Dąbrowskiej. 

Pani Wójt wyjaśniła, że główna zmiana w uchwale dotyczy przeprowadzenia zabiegów wzmacniających 

polegających m. in. na przeprowadzeniu mikoryzy oraz mulczowania gleby. Pomnik przyrody w Komorowie 

wymaga regularnych zabiegów pielęgnacyjnych, które są prowadzone przede wszystkim przez Powiat 

Pruszkowski. Zaznaczyła, że Powiat Pruszkowski wystąpił z planem prac pielęgnacyjnych do Konserwatora 

zabytków w którym znajdowały się zabiegi mikoryzy oraz mulczowania gleby.  

Pan Jarosław Hirny-Budka przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej poinformował, że 

opinia komisji była pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

Pani Joanna Kowalczyk zapytała, czy wiadomo już czy Starostwo uzyskało zgodę na przeprowadzenie 

zabiegów pielęgnacyjnych, czy sprawa jest w toku i Starostwo czeka na decyzję Konserwatora Zabytków.  

Pani Wójt odpowiedziała, że Starostwo nie otrzymało pozwolenia na prowadzenie zabiegów pielęgnacyjnych, 

ponieważ Konserwator zapytał: czy zabiegi mikoryzy i mulczowania gleby są ustalone z Gminą i czy wynika to z 

odpowiedniej uchwały Rady Gminy, dlatego jest przedkładany projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXIII/269/2020 

Rady Gminy Michałowice z dnia 16 września 2020 r. w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych na pomniku przyrody Alei Drzew w Komorowie przy Alei Marii Dąbrowskiej. 

Za przyjęciem   -    15 

Przeciw              -     0 

Wstrzymało się -    0 

Brak głosu          -    0 

Nieobecni           -    0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Agnieszka Paradowska, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Uchwała Nr XXXI/354/2021 stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. pkt 4  

Stanowisko Rady Gminy Michałowice i Wójta Gminy Michałowice w sprawie informacji o wnioskach o 

zmianę planów miejscowych dla terenów Rezerwatu Przyrody Stawy Raszyńskie i jego otuliny w gminie 

Raszyn. 

Pani Beata Rycerska poinformowała, że treść projektu stanowiska zastał przesłany radnym oraz sołtysom 

droga mailową.  

Pani Wójt przedstawiła i omówiła treść stanowiska. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem Stanowiskiem Rady 

Gminy Michałowice i Wójta Gminy Michałowice w sprawie informacji o wnioskach o zmianę planów 

miejscowych dla terenów Rezerwatu Przyrody Stawy Raszyńskie i jego otuliny w gminie Raszyn. 

Za przyjęciem   -   15 

Przeciw              -     0 

Wstrzymało się -    0 

Brak głosu          -    0 

Nieobecni           -    0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Elżbieta Biczyk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna 

Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 

Maciej Polarczyk, Agnieszka Paradowska, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska 

Stanowisko zostało podjęte.  

Ad. pkt 5 

Informacje i komunikaty Wójta Gminy. 

Brak informacji i komunikatów.  

Ad. pkt 6 

Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady Gminy. 

Pani Beata Rycerska poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy. 

Pismo od Wojewódzkiego Biura Spisowego dotyczące Narodowego Spisu Ludności i Mieszkań. Pismo zostanie 

przesłane radnym i sołtysom. 

Pismo od Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków dotyczące zajęcia stanowiska w sprawie 

programu prac pielęgnacyjnych przy Pomniku Przyrody w Komorowie.  

Pismo z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z wezwaniem do nadesłania drogą 

elektroniczną skargi z 21 lutego 2021.  

Pismo od mieszkanki dotyczące sprzeciwu wobec wdrożenia uchwały dotyczącej wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji.  

Pismo od Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z odpisem wyroku sprawy ze skargi na 

uchwałę z dnia 20 czerwca 2016 r. Nr XV/171/2016 w przedmiocie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na ternie Gminy. 

Interpelacja radnej Adriany Król-Popiel dotycząca instalacji fotowoltaicznych.  

Pismo od Stowarzyszenia „Dobrostan” z wezwaniem do sprzeciwu wobec umowy z UE o powiększeniu 

zasobów własnych UE.  

Pismo od mieszkanki zatytułowane „Inne pismo”. 

Pismo do wiadomości od sołtysów w sprawie konieczności aktualizacji zmiany statutów.  

Uchwały z Rady Powiatu Grodziskiego w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego zaspokojenia potrzeb 

zdrowotnych mieszkańców. 
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Wniosek o informację publiczną w sprawie udostępnienia treści Uchwały Nr XXIX/328/2021.  

Stanowisko Rady Gminy Stoczek dotyczące projektowania i budowy kanałów technologicznych.  

Pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego dotyczące niestwierdzenia nieprawidłowości w oświadczeniu 

majątkowym byłego zastępcy Wójta Gminy Michałowice.  

Apel od Środowiska Samorządowego w sprawie zaangażowania się w obronę przed postępującą destrukcją.  

Następnie Pani Beata Rycerska przypomniała radnym o terminowym złożeniu oświadczeń majątkowych.  

Ad. pkt 7  

Sprawy wniesione. 

Brak spraw wniesionych. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady pani Beata Rycerska zamknęła obrady XXXI sesji 

Rady Gminy Michałowice.  

 

Protokołowała:  

 

Anna Bednarek 

 


